

## Referat - Kursistrådet

<b>Deltager:</b>  Phillip 2.P Magnus 2.P Linea 1.i Hassan og Sascha 2.Q Rasmus 1. F Nanna 1.M Ida 2.N Michelle 1.H Ida Mari (lærer)	<b>Mødeleder: Ida Mari</b> <b>Referent: Rasmus</b>
<b>Emne</b>	<b>Beslutninger og hvem gør hvad?</b>
<b>1. Valg af mødeleder og referent</b>	Efter kort navnerunde blev Ida Mari valgt som mødeleder og Rasmus som referent.
<b>2. Godkendelse af dagsorden</b>	tilføjelse af 'rammer og struktur' til punkt 3.
<b>3. Facebook-gruppen og rammer/struktur for kursistrådet</b>	<p>Vedtægterne diskuteres som forældede og svære at leve op til på korte møder hen over frokostpausen. Det besluttes, at der skal holdes et længere møde i foråret, hvor der kan stilles vedtægtsændringer. Dette kunne f.eks. være i forbindelse med valg til kursistrådet.</p> <p>Facebook-gruppen har meget få medlemmer. Men er ellers det sted, hvor der pt. kan diskuteres videre på emner taget op til kursistrådsmøderne. Michelle er administrator - der skal evt. være flere?</p> <p>Kursistrådet er ikke så synligt på KVUC's hjemmeside. Det diskuteres at gøre det lettere synligt. Ida fra 2.N har forslag til hvordan.</p> <p>bl.a. mangler (Ida Mari følger op)</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- referater fra efterår 2019 + for 6. oktober 2020</li></ul>

## Referat - Kursistrådet

	<p>- <b>link til vedtægter på Mit KVUC</b></p>
<b>4. Yoga</b>	<p>Nitas yogapunkt udskydes – Retningslinjerne er desværre for stramme.</p> <p>Forslag om evt. virtuelt indslag i klasserne.</p>
<b>5. Studiekort og Forlængelse af studiekort</b>	<p>Studiekort der kun gælder for ét år</p> <p>– diskussion om administrationsmuligheder. Magnus laver skriv med spørgsmål og løsningsforslag til studiekortsproblemer.</p>
<b>6. SoMe</b>	
<b>7. Splittelse af 2 HF-klasser og Spørgeskema</b>	<p>Splittelse af den 2-årige HF – Spørgsmål eller forslag til spørgeskemaundersøgelse sendes til Rektor Anita. Diskussion er afsluttet fra sidste møde. Hendes mail er: <a href="mailto:ali@kvuc.dk">ali@kvuc.dk</a></p> <p>Ida Mari følger op på handlingsplan, samt om Christina (studievejleder) kan komme forbi møde og forklare beslutninger bag. F.eks. kan stamklasser fortsætte på 2. år, så kun valgfag er på nye hold? Eller er det praktisk umuligt?</p>
<b>8. Gården i V8</b>	<p>Der har været møde i styregruppen. Forslag skal lægges ud til hold, som arbejder videre på dem indenfor nedsatte rammer. 2.R arbejder allerede med gården som projekt med NGO Dreamtown. De vil blive inviteret til at fremlægge deres arbejde.</p>
<b>9. evt.</b>	<p>Corona</p> <p>Kursistrådsmedlemmer må gerne forhøre sig på hold, om der er spørgsmål ifbm. situationen, som kursistrådet skal tage op.</p> <p>Umiddelbar reaktion: - kursister oplever forskel på hvordan lærerne formidler retningslinjer. Kan det gøres mere tydeligt fra ledelsen, hvordan de skal</p>

# KVUC

Dato: 3/11-2020, 11.00-11.55

Lokale: Salonen

## Referat - Kursistrådet

---

	efterleves?
<b>10. Næste møde:</b>	tirsdag 1. december